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Protokoll från styrelsemöte nr 1, 2023 (den 11 januari) 
 

Närvarande 
Anders Enebjörk, Anders Klingström, Dag Ribbing, Dennis Johansson, Elin Wohrne, 

Kerstin Sollerbrant Melefors, Madelene Sundholm, Mari Ingman, Per Blixt, Sofia 

Lagerberg och Ulf Öhman. 

 

Adjungerade för punkt 2: Henrik Lundin, Björn Hedman och Lena Lindmark 

Adjungerade för punkt 3 och 8: Patrik Lund och Åsa Kellberg 

Frånvarande 
- 

 

1) Mötets öppnande 
Ordföranden öppnade mötet. 

2) Valberedning 
Valberedningen deltog på denna punkt. 

 

Enligt förra årets stämmoprotokoll behöver tre ordinarie styrelseplatser (Pers, Anders K’s 

och Dags platser) samt tre suppleantplatser (Dennis, Maris och Ulfs platser) tillsättas på 

kommande stämma. Vidare behöver samtliga revisors- och valberedningsroller tillsättas 

eftersom dessa endast sitter på ett år. 

 

Årets stämma är planerad till 27 april. Valberedningen ska anslå ditt förslag minst en 

vecka innan stämman.  

3) Moms 
Utgifter som vi inte kan dra av moms på är c:a 200-250 tkr (i huvudsak avskrivningar och 

personalkostnader), d.v.s. budgeten för 2023 behöva justeras med 40-50 tkr vilket är 

försumbart. 

 

Revisorerna konstaterade att det banksaldot vi har idag är ”intjänat” utan att ta hänsyn till 

moms, men kommer användas till utgifter där vi kan dra av moms. Detta kommer bidra 

positivt till samfällighetens tillgångar. 

 

Beslut: Elin ber Riksbyggen om en ny blankett för utlägg (”redovisning handkassa”), 

som inkluderar moms 

4) Genomgång av åtgärdslistan 
Se ”Tgl samf styrelse åtgärdslista – 2023-01-11” på Google Drive. 
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5) Information från kassören om ekonomin 
För närvarande finns 4,4 mkr i likvida medel. Detta ska jämföras med 4,3 mkr samma 

period förra året. 

6) Nyinflyttade 
Under 2023 konstateras hittills följande ägarbyten: 

● Mv 16 från 2023-02-17 (utflyttad: Lillewarg, inflyttad: Maja Nilsson och Richard 

Strömberg) 

● Bv 68 från 2023-02-24 (utflyttad: Mansen, inflyttad: Ellen och Olof Einebrant) 

7) GDPR 
Inget nytt. 

8) Elkostnader för laddboxar 
Priset som samfälligheten betalar för el till SEOM (”inpriset”) fördelar sig över 

månaderna under 2022 på följande vis: 

 

 

SEOM 
faktura 
Nät (kr) 

SEOM 
faktura 

Handel (kr) 

SEOM 
faktura 

Totalt (kr) 

SEOM 
förbrukning 

(kWh) 

SEOM 
inpris  

(kr/kWh) 

januari 2022 9 471 kr 14 039 kr 23 510 kr 9 546,0 2,46 kr 

februari 2022 8 769 kr 9 947 kr 18 716 kr 8 937,0 2,09 kr 

mars 2022 7 423 kr 14 791 kr 22 214 kr 8 172,0 2,72 kr 

april 2022 6 257 kr 11 096 kr 17 353 kr 8 801,0 1,97 kr 

maj 2022 7 135 kr 15 714 kr 22 849 kr 10 579,0 2,16 kr 

juni 2022 7 539 kr 20 560 kr 28 099 kr 11 060,0 2,54 kr 

juli 2022 5 812 kr 11 378 kr 17 190 kr 8 684,0 1,98 kr 

augusti 2022 6 994 kr 32 383 kr 39 376 kr 10 133,8 3,89 kr 

september 2022 6 280 kr 27 060 kr 33 340 kr 8 656,7 3,85 kr 

oktober 2022 5 639 kr 9 790 kr 15 429 kr 7 982,8 1,93 kr 

november 2022 7 894 kr 17 074 kr 24 968 kr 8 538,1 2,92 kr 

december 2022 9 053 kr 38 624 kr 47 678 kr 10 247,3 4,65 kr 

 

Med utpriset 4 kr/kWh har samfälligheten alltså i december gått något back på 

laddboxarna. Dock finns fortfarande en buffert sedan tidigare att ta av. 

 

Prisstrategin diskuterades med revisorerna, som rekommenderade att man söker en 

lösning där priset bestäms för varje månad. Styrelsen menade att detta hittills inte har 

befunnits möjligt p.g.a. Riksbyggens processer där en månads utgifter fryses tidigt 

månaden efter (c:a den 1 varje månad) innan elpriset kan bestämmas (c:a den 9 varje 

månad). Riksbyggen har meddelat att man undersöker en lösning på detta eftersom fler 

kunder har samma problem. 
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9) Fjärrvärmerenoveringen 
Några företag har anmält att dom kommer inkomma med offerter. Ännu inget. 

10) Övriga frågor 

10.1) Riksbyggens avläsning i UC 

Enligt Peter Öberg på Riksbyggen gör dom avläsningar varje vecka istället för varje 

månad som kontraktet mellan samfälligheten och Riksbyggen kräver. Anledningen är att 

SEOM vill ha kontroll på varmvattentemperatur på vecko-basis. Riksbyggen har hittills 

inte tagit extra betalt för detta, men man kommer kontakta samfälligheten snart för att 

reda ut det. Styrelsen ställde sig tveksam till att betala detta, eftersom man inte har 

efterfrågat tjänsten. 

10.2) Garagetak 

En styrelsemedlem informerade om att taket verkar läcka på något ställe. 

 

Beslut: Alla styrelsemedlemmar ser över sina respektive garage-sektioner. 

10.3) Riksbyggens månatliga besiktning 

En styrelsemedlem informerade om att kontraktet med Riksbyggen för undercentralen 

inte verkar komplett. Mer information kommer nästa möte. 

10.4) Målning av garage 

Sommarjobbarna från 2022 bedömdes ha gjort ett bra jobb, och vi skulle kunna fortsätta 

använda sommarjobbare även nästa sommar. 

 

Ägarna till de sju fastigheter på Minkvägen vars baksidor vetter mot den östra 

garagelängan har olika preferenser för om ommålningen bör resultera i grå eller 

bibehållen röd färg. En majoritet föredrar att behålla den röda färgen. Vilka preferenser 

övriga boende på Minkvägen har för övriga fasadpartier är okänt 

11) Mötets avslutande 
Ordföranden avslutade mötet. 
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Påminnelse om kommande datum 
• Måndag 13 februari (styrelsemöte) 

• Fredag 10 mars (middag för förtroendevalda) 

• Måndag 13 mars (styrelsemöte) 

• Måndag 17 april (styrelsemöte) 

• Lördag 22 april (städdag) 

• Torsdag 27 april kl. 19 (årsstämma) 

• Torsdag 27 april (konstituerande styrelsemöte) 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

 

 

 

Dag Ribbing   Per Blixt 
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